

《单词百科:Scute是什么意思?Scute怎么发音?Scute的解释和用法》

英语单词Scute是什么意思?Scute怎么读?Scute怎么发音?简答网为您整理了Scute的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Scute的意思

1、盾板；黄芩；盾片；种子；棱鳞

Scute的相关词组

1、costal scute 肋（角）板；

Scute的双语例句

1、The dragon in foke lore has tough and dazzling scute, can easy to do reek giddy.

传说中的龙有坚韧而刺眼的鳞甲，能轻而易举地腾云驾雾。

2、Head ridges strong, supraoccipital scute developed, several similar single-keeled

scutes follow on the nape;

头部脊强劲地，上枕骨鳞甲发展，在后颈上的一些相似的单一有龙骨的鳞甲追从；

3、The dragon crouched³ in the mud for three days. Its scute was filled with ants, and flies.

这条龙在污泥里蜷伏了三天，鳞甲里布满了蚂蚁，苍蝇。

4、Rebuild scute with auto-bone or infill the mastoid cavity with auto bone pieces;

自体骨片盾板修复，或碎骨填塞乳突腔；

5、Relation of hydrogen chart characteristics of mionectic stress peptide to scute altitude diseases

低氧应激肽氢谱信息的特征与急进高原病相关性研究

6、"Two dragon play pearls" two golden dragon in golden scute in the hands of the people follow a huge pearl up and down closely it seemed as two Rainbows are flying in the air;

“二龙戏珠”&两条鳞甲金黄的巨龙在人们的手上紧跟一颗硕大的宝珠起伏翻腾，似两道彩虹飞舞；

7、In 1984, the 1st Nation wide Workshop on Urban Ecology was held at Shanghai, and the Speciality Commission for Urban Ecology (SCUTE) was established at the Workshop.

1984年第一届全国城市生态研讨会在上海举行，会上成立了中国生态学会城市生态学专业委员会。

8、Sixty individuals with carapace scute variation have been observed among 292 one-year age and 114 hatchlings of green sea-turtles.

通过对292只1龄绿海龟活体和114只当年龟标本观察，发现60只龟背甲盾片有变异现象。

9、Effect of purgation in treatment of severe scute pancreatitis

通里攻下法在重症急性胰腺炎治疗中的作用

10、Model group, only the neural scute was opened and the spinal cord was injured;

模型组：打开椎板，损伤脊髓；

以上是简答网为您整理的Scute怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Scute的用法、Scute的释义、Scute的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Scute>

